
Mobility  Malta, Pembroke  září 2021 

 

V září 2021 se konečně uskutečnila dlouho odkládána mobilita na Maltě, které jsme se měly 

původně s kolegyní zúčastnit v květnu 2020. Bohužel díky Covidové situaci v Evropě byly lety 

zrušeny a Malta uzavřena. Mobilitu jsme přesunuli na květen 2021, bohužel opět 

epidemiologická situace nebyla příznivá, Malta měla kurzy uzavřené a tak do třetice byl 

určen termín polovina září 2021. Vzhledem k tomu, že  se nám peníze z mobilit podařilo 

ušetřit, vycestovali jsme nakonec na tuto mobilitu 3 kolegyně, každá trochu s  jiným 

posláním.  Dvě kolegyňky Mgr. Jana Libovická a Ing. Jarmila Kabourková měly za cíl rozvoj 

svých jazykových dovedností, aby byly schopné, co by vyučující na 2.st.,  využívat angličtinu 

ve svých hodinách v rámci metody CLIL. Já jsem na mobilitu vyjížděla jako vedení školy a 

mým cílem bylo rozmluvit se, abych byla schopná angličtinu využívat v rámci komunikace 

s přijímacími organizacemi  v zahraničí a při navazování spolupráce se zahraničními školami. 

Do poslední chvíle jsme nevěděli, zda bude výuka probíhat prezenčně nebo online na místě. 

Naštěstí se vše konalo prezenčně na místě. 

Jazyková škola Sprachcaffe Language Plus  v Pembroke se nám velmi líbila. Počasí bylo po 

celou dobu  krásné, jazykové skupiny byly naplněné studenty ze všech koutů světa a každá 

z nás se ocitla v jiné jazykové skupině. Prošly jsme  všechny intenzivním týdenním jazykovým 

kurzem, který se odehrával v dopoledních i odpoledních hodinách. Měla jsem velkou radost 

ze svých kolegyň, které se opravdu rozmluvily a navázaly přátelské kontakty s  lidmi z celého 

světa. Hodně  jsme využívali  odpoledních možností jazykové školy, která pro své studenty 

nabízela výlety a různé společné aktivity. Bylo to pro všechny přínosné. Velkým bonusem byl 

bazén v centru školy, který se stal místem navazování přátelských komunikací. 

 I mně se podařilo se rozmluvit a poznat spoustu zajímavých lidí, příběhů, kultur a zajímavostí 

z celého světa. 

Jako koordinátorku našeho projektu Erasmus jsem měla hlavně možnost poznat praktický  

přínos  mobilit  pro své kolegyně a pak pro žáky ve škole. 

Jsem moc ráda, že mobility naplnily své poslání a o to s větší vervou se budu snažit o další 

realizaci projektů z programu Erasmus, protože  vidím , že to má  pro  pedagogy i žáky smysl. 

 

Mgr.Bc. Marie Sechovcová, Malta, Sprachcaffe  Language Plus, Pembroke 

 



   

 

 

    


